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Protokół Nr 9/24 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego, które 

odbyło się 13 grudnia 2024 r. w sali 102 Urzędu Marszałkowskiego Województwa 

Świętokrzyskiego w Kielcach,  w godzinach 9.00 – 10.00. 

 

Zawiadomienie o posiedzeniu stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji (lista obecności stanowi załącznik nr 2  

do protokołu) oraz zaproszeni goście (lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu).  

 

Przebieg posiedzenia 

Ad 1. 

Przewodniczący Komisji Łukasz Jabłoński na podstawie listy obecności stwierdził, że jest 

wymagane kworum, zatem obrady są prawomocne. 

 

Zapytał, czy są propozycje do porządku posiedzenia. 

 

Zgłoszeń nie było. 

Członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2025 – 2040. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Budżetu Województwa 

Świętokrzyskiego na 2025 rok. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta 

Kielce z przeznaczeniem na wsparcie zadania własnego powiatu z zakresu pomocy 

społecznej dotyczącego specjalistycznego poradnictwa realizowanego w ramach 

"Telefonu zaufania dla osób w kryzysie”. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia jednostkom samorządu 

terytorialnego pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla zadania pod nazwą 

„Obsługa komunikacyjna Centrum Nauki Leonardo da Vinci oraz Parku 

Etnograficznego w Tokarni”. 
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6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Buskiemu pomocy 

finansowej. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia w 2025 roku pomocy finansowej 

Gminie Nowa Słupia z przeznaczeniem na dofinansowanie organizacji 57. Dymarek  

w Nowej Słupi. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia w 2025 roku pomocy finansowej 

Gminie Busko-Zdrój z przeznaczeniem na organizację XXXI Międzynarodowego 

Festiwalu Muzycznego im. Krystyny Jamroz w Busku Zdroju. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaniechania realizacji przedsięwzięcia. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2024 – 2040. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie województwa na 2024 

rok. 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydatków budżetu województwa, które 

nie wygasają z upływem roku budżetowego 2024. 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie, w drodze 

darowizny, przez Województwo Świętokrzyskie na rzecz Gminy Kielce nieruchomości 

położonej w Kielcach przy ul. Langiewicza. 

14. Przyjęcie Planu pracy Komisji Budżetu i Finansów na I półrocze 2025 roku. 

15. Sprawy różne. 

16. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Materiały do pkt. 2-13 stanowią załączniki do akt X sesji Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego, zaś materiał do pkt. 14 stanowi załącznik do akt Komisji Budżetu  

i Finansów. 

 

Ad 2-3. 

Punkty te dotyczyły projektów uchwał w sprawach: Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2025 – 2040 i uchwalenia Budżetu Województwa 

Świętokrzyskiego na 2025 rok. 

Głosów w dyskusji nie było. 
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Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Świętokrzyskiego na lata 2025 – 

2040 (Opinia Nr 56/24 stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 

Komisja Budżetu i Finansów 6 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym się” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia Budżetu Województwa Świętokrzyskiego 

na 2025 rok (Opinia Nr 57/24 stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 

Ad 4. 

Pani Elżbieta Korus, Dyrektor Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Kielce  

z przeznaczeniem na wsparcie zadania własnego powiatu z zakresu pomocy społecznej 

dotyczącego specjalistycznego poradnictwa realizowanego w ramach "Telefonu zaufania dla 

osób w kryzysie”. 

W dyskusji głos zabrali: 

Wiceprzewodniczący Sejmiku Marek Strzała zapytał, jaki jest numer telefonu zaufania dla 

osób w kryzysie. 

Dyrektor Elżbieta Korus odpowiedziała, że od 2013 roku jest to ten sam numer, tj. 19525. 

Marszałek Województwa Renata Janik dopowiedziała, że samorząd województwa 

przekazuje pomoc finansową na przedmiotowy cel Miastu Kielce, które zapewnia 

wykfalifikowanych psychologów odbierających powyższy telefon.    

Wiceprzewodniczący Sejmiku Marek Strzała dopytał, czy przekazywane są sprawozdania 

na temat działania telefonu zaufania. 

Marszałek Województwa Renata Janik odpowiedziała twierdząco. 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Kielce z przeznaczeniem na wsparcie 

zadania własnego powiatu z zakresu pomocy społecznej dotyczącego specjalistycznego 

poradnictwa realizowanego w ramach "Telefonu zaufania dla osób w kryzysie” (Opinia  

Nr 58/24 stanowi załącznik nr 6 do protokołu). 
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Ad 5. 

Pani Anna Grzela, Dyrektor Departamentu Transportu, Komunikacji i Infrastruktury 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia jednostkom samorządu terytorialnego 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla zadania pod nazwą „Obsługa komunikacyjna 

Centrum Nauki Leonardo da Vinci oraz Parku Etnograficznego w Tokarni”. 

W dyskusji głos zabrali: 

Wiceprzewodniczący Sejmiku Marek Strzała spytał, na ile potrzebny jest niniejszy lokalny 

transport zbiorowy. 

 

Dyrektor Anna Grzela podkreśliła, że jest on potrzebny, gdyż z otrzymanego sprawozdania 

wynika, że w tym sezonie jednostki odwiedziło 160 tys. osób. Dodała, że autobus dojeżdża pod 

samo Muzeum Wsi Kieleckiej w Tokarni. Nadmieniła też, że w komunikacji miejskiej 

obowiązują ulgi ustawowe, w tym ulga 100%.  

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie udzielenia jednostkom samorządu terytorialnego pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej dla zadania pod nazwą „Obsługa komunikacyjna Centrum Nauki Leonardo da 

Vinci oraz Parku Etnograficznego w Tokarni” (Opinia Nr 59/24 stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu). 

Ad 6. 

Pani Renata Bilska, Zastępca Dyrektora  Departamentu Edukacji, Kultury i Dziedzictwa  

Narodowego przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Buskiemu 

pomocy finansowej.  

W dyskusji na temat przedmiotowego projektu uchwały głos zabrali: wiceprzewodniczący 

Sejmiku Marek Strzała, zastępca dyrektora  Renata Bilska, skarbnik województwa Maria 

Fidzińska-Dziurzyńska i marszałek województwa Renata Janik. 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie udzielenia Powiatowi Buskiemu pomocy finansowej (Opinia Nr 60/24 stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu). 
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Ad 7. 

Pani Renata Janik, Marszałek Województwa przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

udzielenia w 2025 roku pomocy finansowej Gminie Nowa Słupia z przeznaczeniem na 

dofinansowanie organizacji 57. Dymarek w Nowej Słupi. 

W dyskusji głosów nie było.  

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie udzielenia w 2025 roku pomocy finansowej Gminie Nowa Słupia z przeznaczeniem 

na dofinansowanie organizacji 57. Dymarek w Nowej Słupi (Opinia Nr 61/24 stanowi załącznik 

nr 9 do protokołu). 

Ad 8. 

Pani Renata Janik, Marszałek Województwa przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

udzielenia w 2025 roku pomocy finansowej Gminie Busko-Zdrój z przeznaczeniem na 

organizację XXXI Międzynarodowego Festiwalu Muzycznego im. Krystyny Jamroz w Busku 

Zdroju. 

W dyskusji głosów nie było.  

Komisja Budżetu i Finansów 7 głosami „za” (1 głos nie brał udziału w głosowaniu) pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia w 2025 roku pomocy finansowej Gminie 

Busko-Zdrój z przeznaczeniem na organizację XXXI Międzynarodowego Festiwalu 

Muzycznego im. Krystyny Jamroz w Busku Zdroju (Opinia Nr 62/24 stanowi załącznik nr 10 

do protokołu). 

Ad 9. 

Pani Maria Fidzińska-Dziurzyńska, Skarbnik Województwa przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie zaniechania realizacji przedsięwzięcia. 

W dyskusji głos zabrali:  

Radny Jerzy Materek zapytał, jakie uwarunkowania spowodowały, że projekt ten nie 

wpisywał się w żadne źródło dofinansowania.   

Skarbnik Województwa Maria Fidzińska-Dziurzyńska wyjaśniła, że jako samorząd 

województwa posiadamy majątek, dbałość o niego jest zadaniem ustawowym. Nie wolno nam 

prowadzić działalności na tym terenie, możemy jedynie pozyskiwać dochody z majątku.  
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Marszałek Województwa Renata Janik przedstawiła sytuację związaną z lotniskiem  

w Masłowie. 

Radny Jerzy Materek spytał, czy budynki, które zaplanowano do przeprowadzenia 

termomodernizacji były lub są ogrzewane. 

Dyrektor Anna Grzela odpowiedziała, że do termomodernizacji zgłoszony został jedynie 

budynek administracyjny. Jest on ogrzewany piecem na pellet, który jest własnością Aeroklubu 

Kieleckiego, co spowodowało postępującą degradację tegoż budynku. Zauważyła,  

że największym problem jest odpowiednie skatalogowanie owego budynku i beneficjenta.     

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie zaniechania realizacji przedsięwzięcia (Opinia Nr 63/24 stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu). 

Ad 10-11. 

Pani Maria Fidzińska-Dziurzyńska, Skarbnik Województwa przedstawiła projekty uchwał  

w sprawach: 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Świętokrzyskiego na lata 2024 – 

2040, 

- zmian w budżecie województwa na 2024 rok. 

W dyskusji głosów nie było. 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Świętokrzyskiego na lata 

2024 – 2040 (Opinia Nr 64/24 stanowi załącznik nr 12 do protokołu). 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie zmian w budżecie województwa na 2024 rok (Opinia Nr 65/24 stanowi załącznik  

nr 13 do protokołu). 

Ad 12. 

Pani Maria Fidzińska-Dziurzyńska, Skarbnik Województwa przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie wydatków budżetu województwa, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 

2024. 
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Pan Leszek Król, Zastępca Dyrektora Departamentu Ochrony Zdrowia uzupełnił 

informację na temat zadania „Rozbudowa WSZZ o Blok Operacyjny wraz z salami intensywnej 

terapii, pracowniami diagnostycznymi, centralną sterylizatornią i niezbędną infrastrukturą”. 

W dyskusji na temat przedmiotowego projektu uchwały głos zabrali: wiceprzewodniczący 

Sejmiku Marek Strzała, zastępca dyrektora Leszek Król, zastępca przewodniczącego 

Komisji Andrzej Swajda i radny Jerzy Materek.  

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie wydatków budżetu województwa, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 

2024 (Opinia Nr 66/24 stanowi załącznik nr 14 do protokołu). 

Ad 13. 

Pani Renata Janik, Marszałek Województwa przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie, w drodze darowizny, przez Województwo Świętokrzyskie na rzecz 

Gminy Kielce nieruchomości położonej w Kielcach przy ul. Langiewicza. 

W dyskusji głosów nie było.  

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie, w drodze darowizny, przez Województwo 

Świętokrzyskie na rzecz Gminy Kielce nieruchomości położonej w Kielcach przy  

ul. Langiewicza (Opinia Nr 67/24 stanowi załącznik nr 15 do protokołu). 

Ad 14. 

Radny Jerzy Materek zgłosił prośbę o wprowadzenie do Planu pracy Komisji Budżetu  

i Finansów na I półrocze 2025 roku na miesiąc luty Informacji na temat realizacji zadania 

„Opracowanie koncepcji programowo-przestrzennej dla drogi wojewódzkiej łączącej drogę 

krajową nr 73 i drogę wojewódzką nr 766”. 

Komisja Budżetu i Finansów przyjęła Plan pracy Komisji Budżetu i Finansów na I półrocze 

2025 roku uwzględniając ww. Informację, który stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Ad 15. 

Spraw różnych nie zgłoszono. 
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Ad 15. 

Przewodniczący Komisji Łukasz Jabłoński złożył najlepsze życzenia z okazji 

nadchodzących Świąt Bożego Narodzenia, po czym zamknął IX posiedzenie Komisji. 

 

                                                                                                      Przewodniczący Komisji 

 

                                                                                                            Łukasz Jabłoński 

 

Protokół sporządziła: 

Justyna Kobiec - Pronobis    


